
Protokół Nr  III 

z sesji Rady Gminy Wolanów z dnia 3 czerwca 2024 roku 

Ad. 1 

Przewodniczący Rady Gminy Wolanów Jacek Murawski o godz. 15.30 otworzył III sesję 

Rady Gminy Wolanów. Powitał Panią Wójt, Panią Sekretarz, Pana Skarbnika,  Państwa Radnych oraz 

Sołtysów przybyłych na sesję. Następnie zgodnie z listą obecności poinformował, że w sesji 

uczestniczy 13 radnych, 2 radnych nieobecnych,  co stanowi kworum niezbędne do prowadzenia 

obrad oraz podejmowania prawomocnych uchwał (lista obecności w załączeniu).  

  

Ad. 2 

Następnie Przewodniczący Rady Gminy odczytał proponowany porządek obrad: 

Przewidywany porządek obrad: 

1. Otwarcie sesji i stwierdzenie prawomocności obrad. 

2. Przyjęcie porządku obrad. 

3. Przyjęcie protokołu  obrad z poprzedniej sesji.   

4. Informacje Komisji o ich pracach między sesjami Rady.  

5. Sprawozdanie Wójta z pracy w okresie między sesjami.  

6. Wnioski i zapytania radnych. 

7. Podjęcie uchwały w sprawie powołania delegatów do Związku Gmin „Radomka”. 

8. Podjęcie uchwały w sprawie określenia wysokości opłat za korzystanie z wychowania 

przedszkolnego w publicznych przedszkolach prowadzonych przez Gminę Wolanów. 

9. Podjęcie uchwały w sprawie wyrażenia zgody na ustanowienie służebności przesyłu na  rzecz 

PGE Dystrybucja S.A. z siedzibą w Lublinie (dz. ewid. nr 76/8  oraz 76/9 w m. Sławno).  

10. Podjęcie uchwały w sprawie wyrażenia zgody na ustanowienie służebności przesyłu na  rzecz 

PGE Dystrybucja S.A. z siedzibą w Lublinie(dz. ewid. nr 74 oraz 76/4  w m. Sławno). 

11. Podjęcie uchwały w sprawie wyrażenia zgody na ustanowienie służebności przesyłu na  rzecz 

PGE Dystrybucja S.A. z siedzibą w Lublinie(dz. ewid. nr 111/1  w m. Sławno). 

12. Podjęcie uchwały w sprawie wyrażenia zgody na odpłatne nabycie od Krajowego Ośrodka 

Wsparcia Rolnictwa nieruchomości niezabudowanej  położonej  w obrębie Mniszek gm. 

Wolanów,  oznaczonej  jako działka ewidencyjna nr 245/2. 

13. Podjęcie uchwały w sprawie wyrażenia zgody na  odpłatne nabycie nieruchomości położonej  

w obrębie Mniszek, oznaczonej jako działka ewidencyjna nr 448/1.  

14. Podjęcie uchwały w sprawie dopłaty do taryfy w zakresie zbiorowego zaopatrzenia w wodę i 

zbiorowego odprowadzania ścieków. 

15. Podjęcie uchwały w sprawie wprowadzenia zmian w Wieloletniej Prognozie Finansowej 

Gminy Wolanów na lata 2024 – 2033. 

16. Podjęcie uchwały w sprawie zmian w Uchwale budżetowej na rok 2024. 

17. Podjęcie uchwały w sprawie ustalenia wynagrodzenia Wójta Gminy Wolanów. 

18. Wolne wnioski i informacje.  

19. Zamknięcie obrad. 

 

Przewodniczący Rady Pan Jacek Murawski na wniosek Rady Gminy Wolanów zgłosił wniosek o 

wprowadzenie dodatkowego punktu do porządku obrad jako pkt 18. Podjęcie uchwały w sprawie 

obniżenia średniej ceny skupu żyta do celów wymiaru podatku rolnego na 2024 rok. Natomiast dwa 

kolejne punkty przesuną się o jeden wyżej. 

Następnie Przewodniczący poddał pod głosowanie ww. wniosek, gdzie w głosowaniu jawnym 

wniosek w sprawie wprowadzenia do porządku obrad pkt  18. Podjęcie uchwały w sprawie obniżenia 

średniej ceny skupu żyta do celów wymiaru podatku rolnego na 2024 rok został przyjęty jednogłośnie 

13 głosami „za”.  

O godz. 15.40 przybył radny P. Mirosław Furczyński. 

Przewodniczący Rady Gminy Pan Jacek Murawski poddał pod głosowanie proponowany 

porządek obrad z uwzględnieniem przyjętego wniosku, gdzie w głosowaniu jawnym porządek obrad 



został przyjęty jednogłośnie przy 14 głosach „za” przez Radę Gminy Wolanów. 

1. Otwarcie sesji i stwierdzenie prawomocności obrad. 

2. Przyjęcie porządku obrad. 

3. Przyjęcie protokołu  obrad z poprzedniej sesji.   

4. Informacje Komisji o ich pracach między sesjami Rady.  

5. Sprawozdanie Wójta z pracy w okresie między sesjami.  

6. Wnioski i zapytania radnych. 

7. Podjęcie uchwały w sprawie powołania delegatów do Związku Gmin „Radomka”. 

8. Podjęcie uchwały w sprawie określenia wysokości opłat za korzystanie z wychowania 

przedszkolnego w publicznych przedszkolach prowadzonych przez Gminę Wolanów. 

9. Podjęcie uchwały w sprawie wyrażenia zgody na ustanowienie służebności przesyłu na  rzecz 

PGE Dystrybucja S.A. z siedzibą w Lublinie (dz. ewid. nr 76/8  oraz 76/9 w m. Sławno).  

10. Podjęcie uchwały w sprawie wyrażenia zgody na ustanowienie służebności przesyłu na  rzecz 

PGE Dystrybucja S.A. z siedzibą w Lublinie(dz. ewid. nr 74 oraz 76/4  w m. Sławno). 

11. Podjęcie uchwały w sprawie wyrażenia zgody na ustanowienie służebności przesyłu na  rzecz 

PGE Dystrybucja S.A. z siedzibą w Lublinie(dz. ewid. nr 111/1  w m. Sławno). 

12. Podjęcie uchwały w sprawie wyrażenia zgody na odpłatne nabycie od Krajowego Ośrodka 

Wsparcia Rolnictwa nieruchomości niezabudowanej  położonej  w obrębie Mniszek gm. 

Wolanów,  oznaczonej  jako działka ewidencyjna nr 245/2. 

13. Podjęcie uchwały w sprawie wyrażenia zgody na  odpłatne nabycie nieruchomości położonej  

w obrębie Mniszek, oznaczonej jako działka ewidencyjna nr 448/1.  

14. Podjęcie uchwały w sprawie dopłaty do taryfy w zakresie zbiorowego zaopatrzenia w wodę i 

zbiorowego odprowadzania ścieków. 

15. Podjęcie uchwały w sprawie wprowadzenia zmian w Wieloletniej Prognozie Finansowej Gminy 

Wolanów na lata 2024 – 2033. 

16. Podjęcie uchwały w sprawie zmian w Uchwale budżetowej na rok 2024. 

17. Podjęcie uchwały w sprawie ustalenia wynagrodzenia Wójta Gminy Wolanów. 

18. Podjęcie uchwały w sprawie obniżenia średniej ceny skupu żyta do celów wymiaru podatku 

rolnego na 2024 rok. 

19. Wolne wnioski i informacje.  

20. Zamknięcie obrad. 

 

Ad. 3 

Do protokołów z poprzednich sesji nie zgłoszono uwag. 

W głosowaniu jawnym przy 13 głosach „za” protokół Nr I  z sesji Rady Gminy Wolanów z 

dnia 7 maja 2024 r. oraz protokół Nr II z sesji Rady Gminy Wolanów z dnia 20 maja 2024 r. zostały 

przyjęte przez Radę Gminy Wolanów 13 głosami „za” oraz 1 „wstrzymującym” (radny Andrzej 

Szatan). 

 

Ad. 4 

Pani Diana Gibała Przewodnicząca Komisji Rewizyjnej poinformowała, że w dniu 15 maja 

członkowie Komisji Rewizyjnej oraz Oświaty Kultury Sportu i Zdrowia na posiedzeniu omawiali 

materiały przygotowane na sesję Rady Gminy. Wszystkie zostały zaopiniowane pozytywnie.  

W dniu 27 maja Komisja Rewizyjna spotkała się, aby  dokonać analizy sprawozdania z wykonania 

budżetu gminy za rok 2023. Sformułowany został wniosek o udzielenie absolutorium za 2023 rok, 

który został przesłany do Regionalnej Izby Obrachunkowej celem uzyskania opinii. W dniu 29 maja  

odbyło się wspólne posiedzenie Komisji Rewizyjnej oraz Oświaty Kultury Sportu i Zdrowia na 

którym zajmowano się omawianiem projektów uchwał przygotowanych na sesję Rady Gminy 

Wolanów.  

 Pan Mirosław Furczyński Przewodniczący Komisji Rolnictwa Ochrony Środowiska i 

Porządku Publicznego poinformował, że w dniu 15 maja oraz w dniu 29 maja Komisja Rozwoju 

Gospodarczego Budżetu i Finansów spotkała się na wspólnym posiedzeniu z Komisją Rolnictwa 



Ochrony Środowiska i Porządku Publicznego. Zajmowano się omawianiem i opiniowaniem 

projektów uchwał przygotowanych na dzisiejszą sesję Rady Gminy,  które zostały zaopiniowane 

pozytywnie  przez członków Komisji.  Omawiano również sprawozdanie z wykonania budżetu gminy 

za rok 2023.  

 

Ad. 5 

Wójt Gminy Wolanów Pani Ewa Markowska – Bzducha przedstawiła sprawozdanie z pracy 

w okresie między sesjami, informując: „Od ostatniej sesji zwyczajnej w dniu 19 kwietnia 2024 r., 

która była równocześnie ostatnią sesją Rady Gminy Wolanów minionej kadencji, odbyła się pierwsza 

uroczysta sesja Rady Gminy Wolanów nowej kadencji oraz sesja nadzwyczajna, umożliwiająca 

dokonanie koniecznych zmian budżetowych dotyczących tegorocznych inwestycji. Niestety mimo 

wprowadzenia do budżetu nadal nie podpisaliśmy umowy na dofinansowanie rozbudowy stawu w 

Wolanowie, ze względu na nie ustalenie nowych władz województwa mazowieckiego. Jeśli chodzi 

o inne inwestycje to powoli postępują prace na budowie sali gimnastycznej w Bieniędzicach, 

praktycznie każdego m-ca wysyłamy pisma informujące wykonawcę że nie przewidujemy 

przedłużenia czasu realizacji zadania i wzywamy do zwiększenia intensywności prac, bo zakładany 

czas zakończenia inwestycji to koniec listopada br. Podobnie z boiskami przy szkole w Mniszku i 

przy szkole w Sławnie, choć w tym wypadku wydaje się, że wykonawca powinien wyrobić się w 

czasie.  

Trwa budowa oświetlenia drogowego w Garnie, w Młodocinie Większym, a do lipca również 

w Sławnie ostatni odcinek wzdłuż drogi krajowej oraz 2 km odcinek Wawrzyszów-Mniszek wzdłuż 

drogi krajowej. W kwietniu zakończyliśmy budowę ogrodzeń działek gminnych w Wacławowie, 

Młodocinie oraz Kolonii Wawrzyszów. Na plac budowy wszedł już wykonawca przebudowy 

skrzyżowania dróg gminnych w m. Wawrzyszów – Dzika Niwa. Do końca maja wypłaciliśmy 

odszkodowania dla właścicieli działek, z których wydzielono fragmenty pod poszerzenie drogi. 

Również w drugim przetargu na remont nawierzchni od drogi krajowej do skrzyżowania wydaje się, 

że nie będzie problemu z umową, gdyż są oferty poniżej kwoty założonej na ten cel w budżecie. Na 

obydwa te zadania pozyskaliśmy dofinansowanie w wysokości 80% wydatków z RFRD, ostatnio po 

miesiącach oczekiwania wreszcie podpisaliśmy umowy na to dofinansowanie z RFRD. 

Przygotowujemy przetarg na budowę 2,6 km sieci kanalizacyjnej w m. Ślepowron, Sławno. 

Jest to inwestycja, na którą pozyskaliśmy 8 mln zł z Programu Inwestycji Strategicznych Polski Ład. 

Mamy promesę, płatności będą spływać jak już będziemy realizować. Ile ostatecznie wyniesie wkład 

własny dowiemy się po przetargu. Jest to zadanie bardzo kosztowne, gdyż sieć lokalizujemy w 

drogach gminnych i będziemy jednocześnie odbudowywać drogę. Więc te 2,6 km to jest drogi 

asfaltowej oraz sieci kanalizacyjnej. Czas realizacji określiliśmy na 20 m-cy. 

Przeprowadziliśmy postępowanie zakupowe na modernizację części garażowej budynku w 

Mniszku, który użyczyliśmy Spółdzielni Socjalnej Pożyteczni. Spółdzielnia pozyskała środki na tę 

modernizację w kwocie 190 tys. zł, może z tego dofinansowania pokryć wartość netto prac, a Vat i 

nadzór pokryje z dotacji otrzymanej z budżetu gminy. A kolejny gminny budynek w Mniszku zyska 

nowy estetyczny wygląd, a Spółdzielnia lokum na swoje sprzęty.  

Spółdzielnia rozpoczęła już koszenie poboczy i rowów wzdłuż dróg gminnych. Trwają prace 

dokumentacyjne poprzedzające ogłoszenie naboru na renowację kapliczki słupowej w Mniszku. 

Trwa również przygotowywanie dokumentacji do przetargu na modernizację oświetlenia drogowego. 

Trwa proces uzgodnień przygotowanej dokumentacji w przypadku budowy żłobka oraz 

świetlicy kontenerowej w Sławnie. Przygotowujemy przetarg na opracowanie planu ogólnego 

nowego dokumentu zagospodarowania przestrzennego gminy.  

W ramach akcji zbierania wniosków na przyłączenie do sieci gazowej wpłynęło ponad 400 

wniosków mieszkańców. Wszystkie te wnioski złożyliśmy w PSG O/Warszawa w dniu 17 maja.  

Od 16 maja rozpoczęliśmy wybory sołtysów na nową kadencję, dotychczas 

przeprowadziliśmy je w 7 sołectwach, jeszcze czeka 16 kolejnych.  



W czasie od ostatniej sesji wiele czasu poświęciłam opracowaniu raportu o stanie gminy za 

2023 r., który gmina ma obowiązek przygotować do końca maja następnego roku, a ja to robię 

samodzielnie. Gotowy raport znajda Państwo na stronie BIP Gminy Wolanów. 

W niedzielę 26 maja odbył się piknik ekologiczny Św. Doroty zorganizowany przez GCKIB 

we współpracy z Urzędem Gminy oraz szkołami z terenu gminy. Dziękuję Kołom Gospodyń 

Wiejskich i innym stowarzyszeniom za aktywny udział w pikniku. Następna nasza gminna impreza 

odbędzie się w niedzielę 15 września, będą to gminne dożynki.”   

 

Ad. 6 

Nie odnotowano wniosków ani zapytań radnych. 

 

Ad. 7 

Przewodniczący Rady Gminy Pan Jacek Murawski przedstawił projekt uchwały w sprawie 

powołania delegatów do Związku Gmin „Radomka”.  

Do przedstawionego projektu uchwały nie wniesiono uwag ani zastrzeżeń. 

Przewodniczący Rady Gminy Pan Jacek Murawski poddał pod głosowanie projekt uchwały 

w ww. sprawie, gdzie w głosowaniu jawnym Uchwała Nr III/15/2024 w sprawie powołania delegatów 

do Związku Gmin „Radomka” została przyjęta jednogłośnie 14 głosami „za” (uchwała w załączeniu). 

 

Ad. 8  

Przewodniczący Rady Gminy Pan Jacek Murawski przedstawił projekt uchwały w sprawie 

określenia wysokości opłat za korzystanie z wychowania przedszkolnego w publicznych 

przedszkolach prowadzonych przez Gminę Wolanów. 

Do przedstawionego projektu uchwały nie wniesiono uwag ani zastrzeżeń. 

Przewodniczący Rady Gminy Pan Jacek Murawski poddał pod głosowanie projekt uchwały 

w ww. sprawie, gdzie w głosowaniu jawnym Uchwała Nr III/16/2024 w sprawie określenia 

wysokości opłat za korzystanie z wychowania przedszkolnego w publicznych przedszkolach 

prowadzonych przez Gminę Wolanów została przyjęta jednogłośnie 14 głosami „za” (uchwała w 

załączeniu). 

 

Ad. 9 

Przewodniczący Rady Gminy Pan Jacek Murawski przedstawił projekt uchwały w sprawie 

wyrażenia zgody na ustanowienie służebności przesyłu na  rzecz PGE Dystrybucja S.A. z siedzibą w 

Lublinie (dz. ewid. nr 76/8  oraz 76/9 w m. Sławno). 

Do przedstawionego projektu uchwały nie wniesiono uwag ani zastrzeżeń. 

Przewodniczący Rady Gminy Pan Jacek Murawski poddał pod głosowanie projekt uchwały 

w ww. sprawie, gdzie w głosowaniu jawnym Uchwała Nr III/17/2024 w sprawie wyrażenia zgody na 

ustanowienie służebności przesyłu na  rzecz PGE Dystrybucja S.A. z siedzibą w Lublinie (dz. ewid. 

nr 76/8  oraz 76/9 w m. Sławno) została przyjęta jednogłośnie 14 głosami „za” (uchwała w 

załączeniu). 

 

Ad. 10 

Przewodniczący Rady Gminy Pan Jacek Murawski przedstawił projekt uchwały w sprawie 

wyrażenia zgody na ustanowienie służebności przesyłu na  rzecz PGE Dystrybucja S.A. z siedzibą w 

Lublinie(dz. ewid. nr 74 oraz 76/4  w m. Sławno). 

Do przedstawionego projektu uchwały nie wniesiono uwag ani zastrzeżeń. 

Przewodniczący Rady Gminy Pan Jacek Murawski poddał pod głosowanie projekt uchwały 

w ww. sprawie, gdzie w głosowaniu jawnym Uchwała Nr III/18/2024 w sprawie wyrażenia zgody na 

ustanowienie służebności przesyłu na  rzecz PGE Dystrybucja S.A. z siedzibą w Lublinie(dz. ewid. 

nr 74 oraz 76/4  w m. Sławno) została przyjęta jednogłośnie 14 głosami „za” (uchwała w załączeniu). 

 

Ad. 11 



Przewodniczący Rady Gminy Pan Jacek Murawski przedstawił projekt uchwały w sprawie 

wyrażenia zgody na ustanowienie służebności przesyłu na  rzecz PGE Dystrybucja S.A. z siedzibą w 

Lublinie(dz. ewid. nr 111/1  w m. Sławno).  

Do przedstawionego projektu uchwały nie wniesiono uwag ani zastrzeżeń. 

Przewodniczący Rady Gminy Pan Jacek Murawski poddał pod głosowanie projekt uchwały 

w ww. sprawie, gdzie w głosowaniu jawnym Uchwała Nr III/19/2024 w sprawie wyrażenia zgody na 

ustanowienie służebności przesyłu na  rzecz PGE Dystrybucja S.A. z siedzibą w Lublinie(dz. ewid. 

nr 111/1  w m. Sławno) została przyjęta jednogłośnie 14 głosami „za” (uchwała w załączeniu). 

 

Ad. 12 

Przewodniczący Rady Gminy Pan Jacek Murawski przedstawił projekt uchwały w sprawie 

wyrażenia zgody na odpłatne nabycie od Krajowego Ośrodka Wsparcia Rolnictwa nieruchomości 

niezabudowanej  położonej  w obrębie Mniszek gm. Wolanów,  oznaczonej  jako działka ewidencyjna 

nr 245/2. 

Do przedstawionego projektu uchwały nie wniesiono uwag ani zastrzeżeń. 

Przewodniczący Rady Gminy Pan Jacek Murawski poddał pod głosowanie projekt uchwały 

w ww. sprawie, gdzie w głosowaniu jawnym Uchwała Nr III/20/2024 w sprawie wyrażenia zgody na 

odpłatne nabycie od Krajowego Ośrodka Wsparcia Rolnictwa nieruchomości niezabudowanej  

położonej  w obrębie Mniszek gm. Wolanów,  oznaczonej  jako działka ewidencyjna nr 245/2 została 

przyjęta jednogłośnie 14 głosami „za” (uchwała w załączeniu). 

 

Ad. 13 

Przewodniczący Rady Gminy Pan Jacek Murawski przedstawił projekt uchwały w sprawie 

wyrażenia zgody na  odpłatne nabycie nieruchomości położonej w obrębie Mniszek, oznaczonej jako 

działka ewidencyjna nr 448/1. 

Do przedstawionego projektu uchwały nie wniesiono uwag ani zastrzeżeń. 

Przewodniczący Rady Gminy Pan Jacek Murawski poddał pod głosowanie projekt uchwały 

w ww. sprawie, gdzie w głosowaniu jawnym Uchwała Nr III/21/2024 w sprawie wyrażenia zgody na  

odpłatne nabycie nieruchomości położonej w obrębie Mniszek, oznaczonej jako działka ewidencyjna 

nr 448/1 została przyjęta jednogłośnie 14 głosami „za” (uchwała w załączeniu). 

 

Ad. 14 

Przewodniczący Rady Gminy Pan Jacek Murawski przedstawił projekt uchwały w sprawie 

dopłaty do taryfy w zakresie zbiorowego zaopatrzenia w wodę i zbiorowego odprowadzania ścieków. 

Do przedstawionego projektu uchwały nie wniesiono uwag ani zastrzeżeń. 

Przewodniczący Rady Gminy Pan Jacek Murawski poddał pod głosowanie projekt uchwały 

w ww. sprawie, gdzie w głosowaniu jawnym Uchwała Nr III/22/2024 w sprawie dopłaty do taryfy w 

zakresie zbiorowego zaopatrzenia w wodę i zbiorowego odprowadzania ścieków została przyjęta 

jednogłośnie 14 głosami „za” (uchwała w załączeniu). 

 

Ad. 15 

Skarbnik Gminy Pan Dariusz Gocel przedstawił projekt uchwały w sprawie wprowadzenia 

zmian w Wieloletniej Prognozie Finansowej Gminy Wolanów na lata 2024 – 2033.  

Do przedstawionego projektu uchwały nie wniesiono uwag ani zastrzeżeń. 

Przewodniczący Rady Gminy Pan Jacek Murawski poddał pod głosowanie projekt uchwały 

w ww. sprawie, gdzie w głosowaniu jawnym Uchwała Nr III/23/2024 w sprawie wprowadzenia zmian 

w Wieloletniej Prognozie Finansowej Gminy Wolanów na lata 2024 – 2033 została przyjęta 

jednogłośnie 14 głosami „za” (uchwała w załączeniu). 

 

Ad. 16 

Skarbnik Gminy Pan Dariusz Gocel przedstawił projekt uchwały w sprawie zmian w Uchwale 

budżetowej na rok 2024. 



Do przedstawionego projektu uchwały nie wniesiono uwag ani zastrzeżeń. 

Przewodniczący Rady Gminy Pan Jacek Murawski poddał pod głosowanie projekt uchwały 

w ww. sprawie, gdzie w głosowaniu jawnym Uchwała Nr III/24/2024 w sprawie zmian w Uchwale 

budżetowej na rok 2024 została przyjęta jednogłośnie 14 głosami „za” (uchwała w załączeniu). 

 

Ad. 17 

Przewodniczący Rady Gminy Pan Jacek Murawski przedstawił projekt uchwały w sprawie 

ustalenia wynagrodzenia Wójta Gminy Wolanów.  

Do przedstawionego projektu uchwały nie wniesiono uwag ani zastrzeżeń. 

Przewodniczący Rady Gminy Pan Jacek Murawski poddał pod głosowanie projekt uchwały 

w ww. sprawie, gdzie w głosowaniu jawnym Uchwała Nr III/25/2024 w sprawie ustalenia 

wynagrodzenia Wójta Gminy Wolanów została przyjęta jednogłośnie 14 głosami „za” (uchwała w 

załączeniu). 

 

Ad. 18 

Przewodniczący Rady Gminy Pan Jacek Murawski przedstawił projekt uchwały w sprawie 

powołania delegatów do Związku Gmin „Radomka”.  

Do przedstawionego projektu uchwały nie wniesiono uwag ani zastrzeżeń. 

Przewodniczący Rady Gminy Pan Jacek Murawski poddał pod głosowanie projekt uchwały 

w ww. sprawie, gdzie w głosowaniu jawnym Uchwała Nr III/26/2024 w sprawie powołania delegatów 

do Związku Gmin „Radomka” została przyjęta jednogłośnie 14 głosami „za” (uchwała w załączeniu). 

 

Ad. 19  

W wolnych wnioskach i informacjach głos zabrała Pani Małgorzata Szczepaniak Sekretarz 

Gminy informując, że w najbliższą niedzielę tj. 9 czerwca odbędą się wybory do Parlamentu 

Europejskiego. Lokale będą czynne od godz. 7.00 do godz. 21.00. W Gminie Wolanów jest 10 stałych 

lokali wyborczych. Do 7 obwodów głosowania Gmina zapewnia transport. Zgodnie z Kodeksem 

Wyborczym nie może być mniej niż dwa kursy dziennie. 

Sołtys Sołectwa Kacprowice Pan Andrzej Odzimek zgłosił potrzebę naprawy nawierzchni 

drogi gruntowej w danej miejscowości od drogi krajowej w kierunku Franciszkowa. 

 

Ad. 20 

Z uwagi na wyczerpany porządek obrad Przewodniczący Rady Gminy Pan Jacek Murawski 

podziękował za udział w posiedzeniu, po czym zamknął III sesję Rady Gminy Wolanów o godz. 

16.30. 

  

  

 

Protokolantka Przewodniczący Rady Gminy Wolanów 

 

Monika Musiałek      Jacek Murawski 


